
Vragen N-VA-fractie 
−                    Hoe kunnen we de inclusie van G-sporters in de praktijk nog versterken in het brede 
sportlandschap? Met andere woorden, hoe kunnen we nog meer personen met een beperking aan het 
sporten krijgen? Hoe kan er verder ingezet worden op de toegankelijkheid? 
 

• Meer omkadering: transport, fysieke toegankelijkheid, hulp bij ADL-taken, sensibilisering in 
instellingen, revalidatiecentra etc. 

• Sensibiisering: sporten is ook mogelijk met een handicap 

• Meer media-aandacht voor g-sport 

 

−                    Welke drempels moeten daarvoor nog weggewerkt worden?  
Toegankelijkheid moet afdwingbaar gemaakt worden 

 

−                    Gaat de voorkeur daarbij uit naar een aparte sportclub, of gaat de voorkeur uit naar 
integratie in een bestaande sportclub? En wat is het voordeel van het ene en het andere. 
 
Voorkeur voor integratie in een gewone sportclub.   We kunnen moeilijk zeggen: de maatschappij 
moet inclusief zijn maar de sportclub moet exclusief blijven.  Een sportclub maakt deel uit van de 
maatschappij en heeft er een impact op.   
 
Daarnaast hebben  (sommige) g-sportclubs hun recht  en reden van bestaan. Het kan een en-en 
verhaal zijn.   Er zijn een aantal handicapspecifieke sporten die ook de nodige aandacht en 
ondersteuning verdienen.  
 
 
Het voordeel van exclusieve sportclubs is dat er intensiever en specifieker kan gewerkt worden omdat 
er meer kennis is van de problematiek en omdat de groep kleiner is. 
 
Maatschappelijk mogen we niet meer aanvaarden dat iemand niet kan meesporten in een club.  Die 
tijd is vooorbij.  Dus voluit voor inclusie gaan.  Er is nu  te weinig kennis in de reguliere clubs over 
beperkingen en over hoe drempels weg te werken.  Voor een mleine groep mensen blijft exclusief 
sporten misschien nodig of de voorkeur, maar dan kunnen ze naast elkaar bestaan. 

  
Vragen Groen-fractie 

1. Zijn aparte G-sport clubs wenselijk en welke inspanningen en extra ondersteuning is hier nog 
voor nodig?  
 
Inclusie is het maatschappelijk ideaal en dus wenselijk. Daarnaast kunnen ook g-sportclubs 
bestaan.  Het een sluit het ander niet uit.  Er bestaan ook een aantal handicapspecifieke sporten 
die uiteraard ook aandacht en ondersteunig verdienen. 
  Inspanningen zouden  vooral over extra omkadering: vervoer,  omkleden etc.  intensievere 
begeleiding en extra subsidies. Er zijn daarom ook vaak  meer begeleiders nodig bij g-sport.  

 
2. Wat is nog extra nodig om drempels voor inclusief sporten weg te werken? Wat is volgens u 

laaghangend fruit in deze? 

• Kennis over  de handicaps en de mogelijkheden vergroten.   

• Toegankelijkheid moet afdwingbaar gemaakt worden 

• Sensibilisering: onbekend maakt onbemind. Geven van goede voorbeelden 



• Meer media-aandacht voor g-sport 

• Over de grens kijken: kijken naar buitenlanden die het  beter doen op het vlak van g-
sporten: Hoe pakken zij het aan? Waarom lukt bij ons niet wat bij hen wel lukt? Het warm 
watr hoeft niet opnieuw uitgevonden te worden 

 
 

3. Hoe kijkt u aan tegen een nieuw G-sport complex in Vlaanderen? Waarom moet dat er wel/niet 
komen? 

 
Meer onderzoek is nodig ten aanzien van G-sport en inclusie; welke onderzoeksvraag zou u graag 
beantwoord zien?: Vergelijkende studie van g-sport over verschillende landen (landen die het 
beter en minder goed doen op het vlak van inclusie) 
 

4. Hoe kijkt u aan tegen een nieuw G-sport complex in Vlaanderen? Waarom moet dat er wel/niet 
komen? 

 
Positief hoe meer aandacht voor g-sport hoe beter. We zien vooral voordelen in een dergelijk 
complex als een kenniscentrum en een ontmoetingsplaats om multidisciplinair samen  te werken 
want sportclubs maken deel uit van de maatschappij en hebben er een impact op. 

 

5. Wat zouden goede manieren zij om organisaties te stimuleren en ondersteunen in het realiseren 
van inclusie? 

• Tonen dat het kan (good practices) uitbinnen en buitenland 

• Meer subsidies die kunnen gaan naar opleidingen over handicaps, loonkost, kwaliteit ipv 
kwantiteit. 

Meer subsidies voor de extra begeleiding die nodig is.  Nu gaan subsidies te vaak over 
aantallen.  Daar is de g-sport 2 keer benadeeld: kleinere doelgroep waarvan percentueel veel 
minder sporters 

  

 


